
Verslag Kascommissie Vogelwerkgroep Texel  

Met het niet doorgaan van de jaarvergadering in 2020, is deze ook vanwege de corona verschoven 

voor 2021 naar het najaar. 

Op 18 oktober hebben de leden van de kascommissie, Sytske Dijksen (onvrijwillig aangewezen) en 

Martin de Jong, de financiële administratie van de Vogelwerkgroep Texel gevoerd door de 

penningmeester Rina Rood bekeken en gecontroleerd.  

De financiële administratie en verslaglegging van de Vogelwerkgroep werden bekeken, de 

onderliggende stukken werden steekproefsgewijs gecontroleerd en in orde bevonden. Het blijft de 

achilleshiel van de financiën; de accurate betaling van de contributie.  

Het advies van de vorige kascommisie is om de achterstallige contributie inkomsten als aparte 

journaalpost op te nemen is niet overgenomen. Dankzij de grote inspanning van de penningmeester 

is wel de achterstand wel weer gereduceerd, maar bedraagt nog steeds ruim 10%. Ook zijn de kosten 

van het drukken van het VOT, en het drukken / opmaken van de Skor in 2020 hoger geweest dan de 

betaalde contributie, daarin zit sowieso een best sterke daling. 

De opmaak van de Skor bedroeg in 2020 ook 50% meer dan begroot, en is 2/3 van de drukkosten. 

Gezien de dalende opbrengst van Jaaroverzicht en het begrote tekort op deze post in 2020, adviseren 

wij het bestuur om voor 2021 de gratis verstrekking aan de leden te heroverwegen.  

De kascommissie stelt voor de penningmeester te dechargeren voor het boekjaar 2020.  

Den Hoorn / Den Helder, 24 oktober 2021 


